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RG.0012.4.2011 
 

Protokół Nr 4/11 
z posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego                                     

  i Rolnictwa 
odbytego w dniu 22 czerwca 2011 roku 

 
 
Porządek posiedzenia: 
I.   Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 
II.  Przyjęcie porządku obrad. 
III. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 
IV. Opiniowanie projektów uchwał Rady Gminy na najbliższą sesję. 
V.  Sprawy bieżące, wolne wnioski i zapytania. 
VI. Zakończenie posiedzenia Komisji. 
 
Ad. I.  
Komisja rozpoczęła obrady o godz. 1300 a zakończyła o 1555. 
Otwarcia posiedzenia Komisji dokonał Przewodniczący Komisji Tomasz 
Budziło, który powitał przybyłych członków Komisji i gości zaproszonych.  
Następnie na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad          
(na 4 Członków Komisji obecnych było 4). Lista obecności znajduje się w 
załączeniu do niniejszego protokołu. 
 
Ad. II. 
Przewodniczący Komisji Tomasz Budziło przedstawił proponowany porządek 
obrad. 
Radny Stanisław Kosiński zgłosił propozycję aby na posiedzeniu Komisji zająć 
się tematem bezpieczeństwa publicznego ze szczególnym uwzględnieniem 
spraw dotyczących zabezpieczenia przeciwpowodziowego. 
Zaproponowany porządek obrad został przyjęty – 4 głosy „za” – jednogłośnie.  
 
Ad. III. 
Protokół z poprzedniego posiedzenia Komisji został przyjęty bez uwag – 4 głosy 
„za” – jednogłośnie. 
 
Ad.IV/1. 
Projekt uchwały Rady Gminy zmieniający uchwałę w sprawie uchwalenia 
Regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla 
uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Radomyśl nad Sanem przedstawiła i 
omówiła Inspektor ds. oświaty Joanna Dudzińska. 
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Powyższy projekt uchwały nie ujęty w porządku obrad najbliższej sesji Rady 
Gminy zostanie zaproponowany do wprowadzenia do porządku na sesji celem 
rozpatrzenia i jego przyjęcia.  
Nie zgłoszono uwag do przedłożonego projektu uchwały. 
Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję w głosowaniu  
– 4  głosy „za” – jednogłośnie. 
 
Ad.IV/2. 
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 
finansowego Gminnego Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 
Zdrowotnej w Radomyślu nad Sanem za rok 2010 przedstawiła i omówiła         
P. Danuta Podgórska z GSPZOZ w Radomyślu nad Sanem. 
Po złożonych wyjaśnieniach do przedłożonego projektu uchwały nie zgłoszono 
uwag. 
Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję w głosowaniu  
– 4 głosy „za” – jednogłośnie. 
 
Ad.IV/3. 
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmian w statucie Gminnego 
Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Radomyślu nad 
Sanem przedstawiła i omówiła P. Danuta Podgórska z GSPZOZ w Radomyślu 
nad Sanem. 
Nie zgłoszono uwag do przedłożonego projektu uchwały. 
W głosowaniu projekt został pozytywnie zaopiniowany – 4 głosy „za” – 
jednogłośnie. 
 
W dalszej części posiedzenia Przewodniczący Komisji Tomasz Budziło udzielił 
głosu Kierownik Zespołu Infrastruktury Technicznej Ewie Marynowskiej.          
P. Marynowska poinformowała, że Wójt Gminy w dniu 19.05 br. uczestniczył w 
przetargu na sprzedaż nieruchomości w położonych w Radomyślu 
organizowanym przez Agencję Nieruchomości Rolnych w Rzeszowie. 
Przypomniała, że uprzednio  Rada Gminy wyraziła zgodę na zakup działki w 
Radomyślu od ANR o dużej powierzchni. Ze względu jednak na ostateczną  
cenę działki ustaloną w drodze licytacji wynoszącą przeszło 1mln. zł nie było 
możliwości nabycia tej nieruchomości, ponieważ w budżecie gminy 
zabezpieczono na ten cel 220 tyś zł. W dniu 19.05.br. Wójt po wylicytowaniu 
nabył 3 inne działki i są to nieruchomości położone w sąsiedztwie działki, która 
nie została zakupiona.   
Zostały nabyte działki: 
1) nr ew.:  1812/1 o pow. 0,6939 ha, wartość wstępna 26.072 zł, wartość 
wylicytowana 26.342 zł 
2) nr ew. 1812/2 o pow. 0.7485 ha, wartość wstępna 27.998 zł, wartość 
wylicytowana 28.278 zł 
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3) nr ew. 1812/3 o pow. 0,7854, wartość wstępna 29.300 zł, wartość 
wylicytowana 29.600 zł. 
P. Marynowska nadmieniła, że zgodnie z uchwałą Rady Gminy z dnia 
30.04.10r. w sprawie określenia zasad nabywania, zbywania nieruchomości, aby 
Wójt mógł nabyć działki o wartości nie przekraczającej 100.000 zł i aby można 
było sporządzić akt notarialny niezbędna jest pozytywna opinia merytorycznej 
komisji podanej w uchwale. Ogólna wartość zakupionych 3 działek nie 
przekracza 100.000 zł i wynosi 84.220 zł. 
Po rozpatrzeniu powyższej sprawy Komisja wyraziła pozytywną opinię w 
kwestii nabycia przez gminę w/w działek w głosowaniu – 4 głosy „za” 
jednogłośnie. 

 
Ad.IV/4. 
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmiany w składzie Rady Społecznej 
Gminnego Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w 
Radomyślu nad Sanem przedstawił Przewodniczący Komisji Tomasz Budziło. 
Przedstawiony projekt uchwały Komisja zaopiniowała pozytywnie w 
głosowaniu – 4 głosy „za” – jednogłośnie, nie podając kandydata na  członka 
Rady Społecznej GSPZOZ, którego wybór będzie dokonany na sesji Rady 
Gminy. 
 
Ad.IV/5. 
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie uchwalenia statutu Środowiskowego 
Domu Samopomocy w Radomyślu nad Sanem przedstawiła i omówiła 
Kierownik ŚDS Marta Król – Handzlik. 
P. Marta Król – Handzlik zaproponowała wprowadzenie zmiany w projekcie 
uchwały polegającej na dopisaniu w Statucie stanowiącym załącznik do 
uchwały  w § 19 o treści: „ Środowiskowy Dom Samopomocy w Radomyślu 
nad Sanem może pozyskiwać środki finansowe od sponsorów i darczyńców”             
wyrażenia  w brzmieniu: „ oraz  innych źródeł”. 
Po naniesionej zmianie projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany w 
drodze głosowania – 4  głosy „za” – jednogłośnie. 
 
Ad.IV/6.  
Projekt uchwały Rady Gminy zmieniający uchwałę w sprawie przyjęcia 
Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na 2011 r. przedstawiła 
Sekretarz Gminy Małgorzata Nowak. 
Nie zgłoszono uwag do przedłożonego projektu uchwały. 
Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany w głosowaniu – 4  głosy „za” 
– jednogłośnie. 
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Ad. IV/7.  
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 
finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy za 2010r. 
omówiła Skarbnik Gminy Anna Szeliga. 
Skarbnik poinformowała, że opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej o 
przedłożonym przez Wójta Gminy sprawozdaniu rocznym z wykonania budżetu 
gminy za 2010r. wyrażona uchwałą jest pozytywna. 
Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany w głosowaniu – 4  głosy „za” 
– jednogłośnie. 
 
Ad. IV/8. 
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy 
absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2010r.  przedstawiła  Sekretarz 
Gminy Małgorzata Nowak informując o pozytywnej opinii RIO z uwagą o 
przedłożonym przez Komisję Rewizyjną wniosku o udzielenie absolutorium 
Wójtowi Gminy z wykonania budżetu gminy za 2010r. 
Do przedłożonego projektu uchwały nie zgłoszono uwag. 
Przedstawiony projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany w głosowaniu            
– 4 głosy „za” – jednogłośnie. 
 
Ad. IV/9. 
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Radomyśl nad Sanem przedstawiła i omówiła Skarbnik 
Gminy Anna Szeliga. 
Po złożonych wyjaśnieniach w kwestii wprowadzonych zmian w Wieloletniej 
Prognozie Finansowej projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez 
Komisję w głosowaniu – 4 głosy „za” – jednogłośnie.  
 
Ad. IV/10. 
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmian w uchwale budżetowej na rok 
2011 omówiła Skarbnik Gminy Anna Szeliga. 
Nie zgłoszono uwag do przedłożonego projektu uchwały. 
W głosowaniu projekt został pozytywnie zaopiniowany – 4 głosy „za” – 
jednogłośnie.  
 
Ad. IV/11. 
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zaciągnięcia pożyczki długoterminowej 
w Banku Gospodarstwa Krajowego na wyprzedzające finansowanie operacji w 
ramach PROW inwestycji „Budowa ogólnodostępnej sali gimnastycznej i 
łącznika z istniejącym budynkiem Zespołu Szkół w Rzeczycy Długiej” 
przedstawiła Skarbnik Gminy Anna Szeliga. 
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Przedłożony projekt uchwały nie ujęty w porządku obrad najbliższej sesji Rady 
Gminy zostanie zaproponowany do wprowadzenia do porządku na sesji celem 
rozpatrzenia i jego przyjęcia.  
Nie zgłoszono uwag do przedłożonego projektu uchwały. 
Projekt został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję w głosowaniu  – 4 głosy 
„za” – jednogłośnie.  
 
Ad. V. 
Radny Stanisław Kosiński ponownie wystąpił o zorganizowanie spotkania 
poświęconego ocenie stanu ochrony przeciwpowodziowej na terenie gminy 
Radomyśl nad Sanem w szczególności wałów przeciwpowodziowych z 
udziałem projektantów, inspektorów nadzoru i przedstawicieli firmy 
wykonujących prace modernizacyjne obwałowań w latach ubiegłych. 
 
Komisja podjęła ustalenie o zorganizowaniu posiedzenia wyjazdowego po 
terenie gminy celem dokonania oceny stanu infrastruktury technicznej i 
przeciwpowodziowej.  
Komisja odbędzie się w terminie do 10.07. br. 
 
Ad. VI. 
Na tym zakończono posiedzenie Komisji. 
              
            Przewodniczący Komisji 
 
                              Tomasz Budziło  
 
Protokołował: 
Inspektor  ds.  obsługi Rady Gminy 
 
Piotr Chodur   
 
 
 
 
 


